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Verslag van de vergadering Adviesraad voor Sport van 12 oktober 2022  

 

Aanwezig: John van den Berg (voorzitter), Wimar Bolhuis, Troy Douglas, Joris Hoeboer, Ron Jansen, 

Nynke Lely, Edwin Lokkerbol, Soraya Samuels, Elvira Stinissen, Bart Volkerijk en Wendy 

van der Meijs (secretaris).  

Verhinderd: Karen Bosch, Rachid Najib, Rob van Bokhoven. 

 

 
1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering. Het is de laatste formele vergadering met John als voorzitter. 

John spreekt speciale dank uit aan de Haagse Rugby Club, de heer Sebastiaan ten Hagen in het bijzonder, 

voor de gastvrijheid om de Adviesraad voor Sport te ontvangen. 

 

2. Introductie Haagse Rugby Club 

Sebastiaan ten Hagen is voorzitter van de Haagse Rugby Club, sinds 4 maanden. Ten Hagen was in zijn 

jeugd lid van de club en is al die tijd verbonden geweest met de vereniging. Rugby, is volgens de voorzitter, 

een sport voor iedereen. Alle typen mensen beoefenen de sport. De Haagse Rugby Club kenmerkt zich dat 

leden vaak lang lid blijven of verbonden blijven met elkaar. De club bestaat 90 jaar. Verder licht hij toe: 

- HRC heeft ca 1000 leden, waarvan 800 spelende leden.  

- Het clubgebouw is pas 4 jaar oud en is volledig duurzaam. Het is over het oude clubhuis heen 

gebouwd, zodat het ‘oude’ gebouw nog zichtbaar en in gebruik is. 

- Naast rugby organiseert de vereniging ook jeu d’boules en beachrugby.  

- Vrijwilligers inzet is cruciaal voor het draaien van de vereniging, van elk lid wordt verwacht dat 

het een steentje bijdraagt. Over het algemeen ervaart de vereniging betrokkenheid van leden. 

- De vereniging is sociaal maatschappelijk actief, zo helpt het een rugby vereniging elders in Den 

Haag om sterker te worden. Ook ondersteunt het een initiatief van de harde leerschool; een 

traject om volwassenen weer te laten integreren. Rugby leent zich daar goed voor, door de 

heldere cultuurwaarden die behoren tot de sport. 

 

Ten Hagen vervolgt: de rugby sport is erg populair en de club heeft een wachtlijst. De vereniging wil graag 

uitbreiden van 2 naar 3 velden. De 2 velden bestaan nu 1 uit gras en 1 uit kunstgras. Het zou al helpen als 

het natuurgras wordt vervangen door kunstgras, dan kan het intensiever gebruikt worden. 

Daarnaast werkt de vereniging aan een top-3 van acties die het bestuur olv de nieuwe voorzitter wil 

oppakken. De uitbreiding van het complex is er daar éen van. Er zijn diverse oplossingen. Tijdelijk o.a. door 

samenwerking met HDM voor de trainingen. Lange termijn: het veld een kwartslag draaien zodat er meer 

ruimte ontstaat voor een extra veld. De vereniging heeft de voorkeur om een oplossing te vinden binnen een 

straal van 5 km. De vereniging is gezond en bezit een financiële buffer om te investeren in uitbreiding van 

het complex. De voorzitter wil dit seizoen uitsluitsel wat mogelijk is; met een werkgroep zullen er scenario’s 

worden uitgewerkt. De club zoekt naar de juiste persoon binnen de gemeente; bij wie moeten ze zijn?  

Jan-Willem Meppelink (gemeente) reageert dat hij de vereniging informeert met wie ze het gesprek hierover 

kunnen opstarten.  

 

Er ontstaat een levendig gesprek over de ontwikkeling van rugby als topsport en de rol die HRC hierin heeft; 

over het verhogen van het niveau van de hoofdklasse competitie; de inzet van coaches, de rol en 

samenwerking met de bond.  

De voorzitter bedankt de heer Ten Hagen voor zijn bijdrage. 

3. Mededelingen / verslag / voortgangslijst 

a. voorstellen Joris Hoeboer  

Joris Hoeboer is per 1 oktober lid bij de adviesraad voor sport. Joris stelt zich kort voor. 

b. mededelingen  

De voorzitter meldt dat er verhinderingen zijn van: Rachid Najib, Rob van Bokhoven en Karen Bosch. Karen 

heeft laten weten dat zij de activiteiten met de adviesraad lastig kan combineren met haar werk voor de 

HTM. Zij laat weten haar betrokkenheid bij de adviesraad stop te zetten.  

Jan Willem Meppelink (JWM) is vanuit de gemeente aanwezig. Peter van Veen (directeur sport) is 

verhinderd. JWM geeft een korte toelichting aan de hand van het coalitieakkoord en de speerpunten die door 

de wethouder sport zijn benoemd: 
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-  Integraal Huisvestings Plan (IHP). 

-  Toekomstbestendig maken van verenigingen o.a. duurzaamheid, parkeren 

-  Preventie. Het college zet fors in op preventie o.a. bij jeugd. Sport kan hierin een belangrijke bijdrage 

leveren. Dit wordt nog uitgewerkt. 

-  Sportstrand verder uitwerken 

-  Olympisch fonds heeft een bijdrage van 3 mln voor de organisatie van grootschalige evenementen.  

JWM sluit af met de mededeling dat deze week uitsluitsel komt over de uitvoering van de subsidieregeling 

voor combinatiefunctionarissen. 

 

Elvira vraagt wat wordt bedoeld met de Rijke Schooldag? Een term die prominent in het akkoord wordt 

genoemd. JWM reageert dat dit nog nader ingevuld moet worden, bijv. welke doelgroepen wil je betrekken? 

Ron vraagt wat de energiecrisis voor gevolgen heeft voor de verenigingen. Is dit bekend? JWM reageert dat 

er een belronde is geweest langs de clubs om te bevragen welke problemen zij ervaren naar aanleiding van 

de energieprijzen. 56 clubs hebben laten weten dat zij voorzien dat dit (financiële) problemen oplevert. De 

overige groep heeft een langdurig energiecontract of een duurzaam clubhuis. Op dit moment vindt er nog 

een onderhandeling plaatst tussen gemeente en het rijk wie het tekort hierin gaat financieren. 

Nynke vraagt of de gemeente over dit thema ook contact heeft met de Provincie Zuid-Holland. Bart reageert 

dat provincie zh over het algemeen afzijdig is in het thema sport. Het is geen actieve gesprekspartner. 

 

c. Verslag 30 juni jl. 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag van de adviesraadvergadering van 30 juni jl. wordt vastgesteld.  

d. Voortgangslijst dagelijks bestuur  

Agendapunten 3d is omwille van de tijd niet aan de orde geweest. 

 

4. Diverse ontwikkelingen 

a. Terugblik netwerkbijeenkomst haagse sport 7 oktober jl. (mondeling) 

Reacties zijn positief. Goede opkomst, leuk programma. Wellicht ADO als gastlocatie voor herhaling vatbaar; 

een wedstrijd bij ADO blijkt populair. 

b. Terugkoppeling informeel kennismaken Hilbert en Ron (mondeling) 

Ron licht toe dat hij deze ochtend informeel heeft kennisgemaakt met Hilbert. Er is gesproken over de 

speerpunten uit het coalitieakkoord en de rol van de adviesraad voor sport. De wethouder wil graag de 

adviesraad betrekken hoe sportverenigingen toekomstbestendig te maken; als uitwerking van het advies dat 

is opgeleverd over de ondersteuning van vrijwilligers. Hilbert heeft ook laten weten sport meer te willen 

inzetten als middel bij aanpak van jeugdproblematiek.  

Er is afgesproken dat de wethouder 2x per jaar in de vergadering aanschuift. Een ontmoeting zal 

plaatsvinden in het nieuwe jaar. 

c. Opvolging nieuwe leden via openbare procedure.  

De selectiecommissie heeft 5 kandidaten gesproken, waarvan er 3 worden voorgedragen als lid van de 

adviesraad. De motivaties en CV’s zijn in de bijlagen opgenomen. De leden stemmen in met de voordracht. 

d. Stand van zaken invulling vacature secretaris (mondeling) 

Er is één reactie binnengekomen. Met deze kandidaat zijn 2 gesprekken gevoerd. De ambities en 

competenties liggen te ver uiteen; een verdere procedure vanuit het bestuur heeft niet de voorkeur. Het 

bestuur bespreekt op welke wijze invulling te geven aan de vacature en komt er zsm op terug.  

5. Bespreken coalitieakkoord 2022-2026 

Omwille van de tijd is het coalitieakkoord niet besproken. Het zal op de agenda komen van de eerstvolgende 

vergadering, die uitsluitend in het teken zal staan welke koers en rol de adviesraad heeft en de prioriteiten in 

het komende jaar. Het bestuur zal de voorbereiding doen. De vergadering vindt plaats in de sportcampus, 

zodat er voldoende tijd is om een inhoudelijke agenda te bespreken.  

6. Rondvraag en Sluiting 

Bij de rondvraag neemt de nieuwe voorzitter (Ron Jansen) de ruimte om John, als scheidend voorzitter, te 

bedanken voor zijn inzet en leiding aan de adviesraad in de afgelopen 8 jaren. John krijgt een voorzitterspen 

overhandigd met een gravering ‘Adviesraad voor Sport’ als symbool voor zijn voorzitterschap.  

John dankt iedereen voor zijn aanwezigheid en betrokkenheid en laat weten blij te zijn nog betrokken te 

blijven als lid. De vergadering sluit om ca. 21.50 uur.  


